
Beste Zoerselaar

Wanneer ik dit voorwoord schrijf, 
is de zon eindelijk weer van de 
partij. Ze lokt ons naar buiten, 
naar onze tuin of de natuur in voor 
een wandeling in onze mooie, 
groene gemeente. Onlangs was 
ik in het Lindepaviljoen. Dat is 
zo uniek. Erg leuk is de tentoon-
stelling “De boer ... hij ploegde 
voort”. Die laat kinderen een 
kleefpuzzel maken, een hoeve 
van 3.000 jaar oud bouwen, naar 
oude vondsten zoeken in een 
zandbak en een verkleedpartij 
organiseren. Voor de kleinsten 
zijn er twee legotafels. Profi ciat 
vrijwilligers van Toerisme Zoersel, 
dat doen jullie goed!

Gelukwensen ook aan de bewo-
ners van de wijk Oudstrijders-
laan-Melkweg. Zij vroegen én 
kregen van de gemeente een 
wijkbudget om hun speelplein 
te verfraaien. Het resultaat mag 
gezien worden! Hopelijk volgen 
snel nog andere wijken.

N-VA Zoersel wil initiatieven alle 
kansen geven. De Zoerselaars 
zijn aan zet. En zij verdienen alle 
steun. Onze steun heeft u!

Onze jeugd 
verdient het!
Jongeren moeten volwassen kunnen 
worden in een omgeving die hen alle 
kansen biedt. N-VA Zoersel wil ervoor 
zorgen dat de randvoorwaarden om dat 
te bereiken voldaan zijn.  

Levendige jeugdhuizen
Zoersel steunt zijn jeugdhuizen en jeugd-
bewegingen. Zowel financieel als materieel. 
Recent investeerden we in de Zoezel, het 
jeugdhuis aan het Zonneputteke. Dat kende 
een doorstart dankzij een volledig nieuw 
jeugdhuisbestuur. De  nieuwe muziek-
installatie is al in gebruik en nodigt niet 
alleen uit tot dansen. Ze daagt ook uit om 
zelf muziek te maken. We zijn benieuwd 
wat daaruit zal voortkomen. In jeugd-
huis Joeniz werd vanuit de ideeën van de 
jongeren zelf een nieuwe activiteitenreeks 
opgezet. Met een stevig duwtje in de rug 
streven we ook daar naar beheer door de 
jongeren zelf. Ook in jeugdhuis de Non in 
Halle kunnen leeftijdsgenoten samenkomen. 
Onze jeugdhuizen vragen veel inzet van de 
jongeren zelf. Daarvan zijn we ons bewust. 
Maar dat jongeren daartoe samenwerken 

is verrijkend, goed voor levendige dorps-
kernen en de beste remedie tegen vereen-
zaming. Want die treft jammer genoeg ook 
jongeren.

Duurzame speelpleintjes 
Voor de speelpleintjes in de wijken kiezen we 
bewust voor speelelementen in duurzaam 
materiaal, liefst in hout. Grote spectaculaire 
speeltoestellen horen volgens N-VA Zoersel 
niet thuis op een gezellig pleintje waar 
ook jonge kinderen zich moeten kunnen 
uitleven. Die maken het onnodig gevaarlijk 
voor de kleintjes. Goede voorbeelden zijn 
het speelpleintje aan de Bremlaan en het 
Kiekeboespeelpleintje. 

Groene long
De Dwergenbergen richten we volledig 
natuurlijk in. Na eerdere fasen van bos-
aanplanting en de aanleg van een wadi met 
speelbuizen, is er meer op komst. Samen 
met Regionaal Landschap en Kempens 
Landschap zal u binnenkort heel wat zien 
verschijnen: een vlonderpad, klimkunst 
en klim- en schaduwbomen, hangmat-
ten, een buitenklas en een avontuurlijke 
picknickplaats. Ooit waren er plannen om 
er een asfaltplein aan te leggen om te leren 
autorijden. Wat zijn wij blij met de wending 
om er een groene long te maken. Want dat 
is Dwergenbos volop aan het worden! Walda Van Onckelen

Voorzitter N-VA Zoersel

Zoersel investeert in jeugdhuizen. Die bieden 
onze jongeren alle kansen om zich zelfstandig 

te ontplooien tot jongvolwassenen.

We kiezen voor duurzame en veilige 
speelpleintjes voor jong en oud.
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Zoek de dieren op het avonturenpad
Zoekt u een leuke wandeling om met de kinderen te doen? Ontdek dan aan de rand van het 
Zoerselbos een avonturenpad van iets minder dan een kilometer. 

U vertrekt aan de picknickbank op het kruispunt Hallebaan-Antwerpsedreef. Onderweg zoekt 
u vijf houten bosdieren. Bij elk dier vindt u een QR-code met een raadsel of uitleg op kinder-
maat over het dier. Een gouden tip: goed naar boven kijken, want de meeste dieren zitten 
nogal hoog.

Het avonturenpad is een realisatie van Regionaal Landschap De Voorkempen met steun van de 
Provincie Antwerpen.

Samen een toertje wandelen
Voor ouderen en Zoerselaars die niet goed te been zijn tekende de gemeente twee 
nieuwe wandelroutes uit. Het gaat om aaneengesloten ‘bewegingscirkels’ die u 
zelfstandig en op eigen tempo kan wandelen. De routes zijn rolstoelvriendelijk. Alle 
paden werden geë� end en (stoep)randen werden afgevlakt. Geen problemen dus voor 
wie een wandelstok, een rollator of een rolstoel gebruikt. Onderweg vindt u verschil-
lende banken waar u even tot rust kan komen. 

De eerste route vertrekt aan woonzorgcentrum de Buurt en is 1,8 
kilometer lang. De tweede start vanuit woonzorgcentrum Halmolen 
en is 2,5 kilometer lang. U volgt de witte, ronde borden met zwarte 
pijlen. De voetgangerscirkels zijn hoofdzakelijk bedoeld voor oude-
ren en mensen die moeilijk te been zijn. Maar ze zijn ook ideaal voor 
een korte wandeling met een kinderwagen.

U vindt meer info en een plannetje op:
www.zoersel.be > Leven & Welzijn > Gezondheid > Bewegen.

Wijkvereniging WOM maakt als eerste 
gebruik van wijkbudget
Wijkvereniging Oudstrijderslaan-Melkweg (WOM) kreeg van de gemeente een wijkbudget en ging ermee aan slag. Ex-schepen 
en gemeenteraadslid Michaël Heyvaert is de bezieler van die wijkbudgetten. Met dat initiatief wil hij de inwoners van Zoersel 
betrekken bij het verbeteren van hun wijken.

Bewoners aan de slag
Wijkvereniging WOM maakte als eerste gebruik 
van een wijkbudget. Zij maakten een plan om 
het speelplein tussen de Oudstrijderslaan en de 
Melkweg op te fleuren. Met het toegekende budget 
plaatsten de inwoners van de wijk op zaterdag 18 
maart een pingpongtafel en een speeltoestel. Later 
volgt een bloemenweide en een bijenhotel. De 
mensen van Wijkvereniging WOM zijn blij met de 
steun en de realisatie. N-VA Zoersel hoopt dat an-
dere wijken volgen en dat het Wijkbudget Zoersel 
uitgroeit tot een groot succes. 

Bestuurslid Georgette Truyens en voorzitter 
Walda Van Onckelen testen het parcours uit.

Nieuwe aanpak aanleg rioleringen
In ons verkiezingsprogramma van 2018 schreven we: “De rioleringsgraad in Zoersel is laag. Die historische achterstand willen 
we in een sneller tempo a� ouwen.” Schepen Danny Van de Velde: “Dankzij onze nieuwe werkwijze zal het veel sneller gaan.” 

Veel werk
Onze gemeente kampt met een histori-
sche rioleringsachterstand. Zoersel heeft 
een rioleringsgraad van 58 procent. Er 
staan dus nog heel wat rioleringsprojecten 
op het programma.

Veel discussie
Tot voor kort keken we bij de aanleg 
van riolering naar het volledige plaatje. 
Dat betekende vaak wegenwerken om 
de riolering onder de rijbaan te steken, 
de plaatsing van boordstenen en waar 
nodig de aanleg van een gracht aan beide 
zijden van de weg voor de afvoer van het 
regenwater. Dergelijke aanpak vraagt veel 
ruimte. Daardoor moest er vaak onteigend 

worden: een lange procedure met veel 
juridische discussies. Dat zorgde voor 
enorme vertragingen bij de uitvoering 
van de werken.

Nieuwe werkwijze
Dat pad verlaten we. We kijken nu naar 
de bestaande breedte van de weg, tussen 
de aanwezige afsluitingen, hagen, brie-
venbussen ... Geen onteigeningen meer. 
Enkel als het écht noodzakelijk is om de 
regenwaterafvoer via nieuwe grachten 
mogelijk te maken. Bestaande grach-
ten behouden we. Als ze zijn ingebuisd, 
maken we ze weer open. Zo kunnen we ze 
beter onderhouden. Met die nieuwe werk-
wijze gaan we rioleringsprojecten sneller 
kunnen uitvoeren. 

Trek eropuit met de kinderen en zoek de vijf houten dieren.

Het is het belangrijk dat 
de inwoners zich betrokken 
voelen bij hun wijk en hun 
stem kunnen laten horen.”
Michaël Heyvaert, Gemeenteraadslid

“Ik ben al langer dan dertien jaar actief in de lokale politiek. Als lid van het bijzonder comité voor de sociale dienst ben ik betrokken 
bij de uitdagingen en kansen in Zoersel. Ik ben trots op onze groene gemeente en draag onze lokale ondernemers, sportclubs en so-
ciale verenigingen een warm hart toe. Het lokale niveau heeft een grote invloed op ons dagelijks leven. N-VA Zoersel heeft de ambitie 
om onze gemeente nog beter te maken. Voor mij betekent dat verkeersveiliger, ondernemender en duurzamer. Daar ga ik voor.”

   Job: ICT-manager, werkt met technologie en innovatie

   Vrije tijd: gepassioneerd sportief fi etser

    Gezin: zijn vrouw Griet en twee volwassen kinderen 
(binnenkort wordt hij opa)

    Vrijwilligerswerk: voor Natuurpunt Voorkempen organiseert 
hij samen met mijn vrouw de ‘behaagactie’ in Zoersel.

“Ik ben al langer dan dertien jaar actief in de lokale politiek. Als lid van het bijzonder comité voor de sociale dienst ben ik betrokken 

Bestuurslid in de kijker: 

GEERT HEERES

Veel straten hebben nog geen riolering. 
Het afvalwater loopt er gewoon de gracht 
in. N-VA Zoersel wil dat dit snel verandert!

www.n-va.be/zoerselzoersel@n-va.be
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Dit huis-aan-huisblad is
informatief drukwerk
en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.


